

Liens envoyés par les intervenants ou participants après le webinaire

Links sent by speakers or participants after the webinar

1. De l'université Duesto / ***From Duesto University***

Voici des liens vers certaines des initiatives auxquelles nous avons participé et que nous avons mentionnées lors de la session d'hier

« Here are links to some of the initiatives in which we have been involved in and that we mentioned in yesterday's session » :

- [Global Campus of Human Rights' Programme: Threatened Afghan Students and Scholars Programme](#)
- [Pedro Arrupe Human Rights Institute, Extension Diploma in Human Rights for Indigenous Leaders](#)
- [University of Deusto's Extraordinary Semester for Ukrainian Students](#)
- [UNESCO Guidelines for Universities Hosting Human Rights Defenders at Risk](#)

2. De Somorrostro / ***From Somorrostro***

Liens vidéo : témoignages de jeunes migrants / apprentissage professionnel

Video links: testimonies of young migrants / vocational training

Envoyé par / ***send by*** jesus.quintana@somorrostro.com

Vidéo EN : <https://youtu.be/G0Ow0olaIVE>

Video FR: <https://youtu.be/4ifYpeuKkkw>

Video ES: https://youtu.be/Wd3cj_H44Po

3. De Harry Rogge EUROGEO / ***From Harry Rogge EUROGEO*** :

Je partage deux liens. Un exemple de réfugiés qui apprennent une profession dans l'art de la photographie, du film et de la narration. Basé à Athènes et à Berlin. Refocus Media labs.

L'autre flyer peut être utilisé de n'importe quelle manière pour apprendre sur l'Europe ! Nous vous remercions de votre attention.

I share two links. One example of refugees learning a profession in the art of photography, film, storytelling. Based in Athens and Berlin. RefocusMedialabs.

<https://refocusmedialabs.org/who-we-are>

The other flyer can be used in any way to learn about Europe! Thank you!

De Harry Rogge EUROGEO : <https://refocusmedialabs.org/who-we-are>

4. De Gustavo de la Orden / ***From Gustavo de la Orden:***

De Gustavo de la Orden Bosch : Je profite de l'occasion pour partager avec vous le lien permettant d'accéder aux lignes directrices pour les universités accueillant des défenseurs des droits de l'homme en danger :

De Gustavo de la Orden Bosch : I take this opportunity too to share with you the link to access the Guidelines for Universities hosting HRDs at risk:

https://unesco.org.uk/site/assets/files/15298/guidelines_for_universities_digital_february_2025.pdf